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Årsmelding for Songdalen Arbeiderparti. 
 

Gjelder for styreperioden 11/2-16 til 16/2-17. 
 

Årsmøtedato torsdag 16. februar 2017. 
 
 

Styret og andre tillitsvalgte i partiet har i perioden bestått av: 
 
Leder:      Helge Stapnes 
Nestleder:     Else Turid Nilsen 
Kasserer:     Monika Hagen 
Sekretær og web:    Jan Hedenstad 
Styremedlem og facebook:   Knut Stien Berge 
Varamedlem:     Odd Raustøl 
Varamedlem:     Atle Rørheim 
 
Revisorer:     Ragnhild Brunvatne 
      Mette Cederberg 
 
Kvinnekontakt/nettverk:   Siw Tove Samuelsen 
  
Studieleder:     Monika Hagen (valgt på konst. møte 8/3-16) 
 
Valgkomité:     Knut Stien Berge (leder) 
      Monika Hagen 
      Siw Tove Samuelsen 
      Sylvi Heggland Sunde 
 
Festkomitéansvarlig    Knut Stien Berge 
 
Representantskapsmedlemmer  Helge Stapnes 
til VAAP:     Else Turid Nilsen 
 
Varamedlemmer:    Jan Erik Tønnesland 
      Monika Hagen 
 
Delegater til fylkesårsmøte 2016  Helge Stapnes 
      Else Turid Nilsen 
      Jan Erik Tønnesland 
Varadelegater til fylkesårsmøte 2016 Monika Hagen 
      Jan Hedenstad 
      Siw Tove Samuelsen 
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Møteaktiviteter og lagets status fra 11/2-16 til 16/2-17: 
 

Styremøter Medlemsmøter Gruppemøter Andre møter 

8. mars  31. mars  7. mars felles Ap K5 1. mai i Songdalen 

3. oktober  7. juni  15. mars 16. februar årsmøte 

10. november  10. november  25. april  
24. januar (med Søgne)  23. mai  

6. februar   7. juni  

  14. juni  

  14. juni felles Ap K3  

  19. juni  

  24. oktober  

  20. november  

  11. desember  

  30. januar  

  13. februar  

    

    

5 3 13 2 

 
Antall  medlemmer: 
 

   93 pr. 11/02-16 (herav 10 AUF) 

 101 pr. 31/12-16 (herav 16 AUF) 

 AUF-medlemmene blir knyttet til den kommunen de er bosatt i. 

 
Mer detaljert om de viktigste styreaktivitetene i perioden: 
 
Februar: 
 
11/02: Årsmøte. 
 
Mars: 
 
08/03: Konstituerende styremøte. 

 Monika Hagen ble enstemmig valgt som studieleder. 

 Kommunereformen, og styrets flertall anbefaler Nye Kristiansand, K5. 
31/03: Medlemsmøte. 

 Kommunereformen, og vedtak om at laget vil vektlegge resultatet av en 
rådgivende folkeavstemning hvis valgdeltakelsen er høy og at den gir et 
tydelig råd. 
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Juni: 
 
07/06: Medlemsmøte. 

 Kommunereformen, og flertallsvedtak 16 mot 4 om at medlemmene gir 
kommunestyregruppa mandat til å delta i videre forhandlinger med én eller 
flere kommuner. Videre at kommunestyregruppa skal opptre enstemmig i 
denne saken i henhold til programmet. 

 
Oktober: 
 
03/10: Styremøte. 

 Årshjul. 

 Planlegging av medlemsmøte/juleavslutning. 

 Styret ønsker at vi bruker sosiale medier mer. Flere legges til som aktører på 
lagets Facebook under forutsetning av at Arbeiderpartiets 
kommunikasjonsetikk etterleves. 

 Anita Belinda Halvorsen flytter fra kommunen, og de formelle folkevalgte 
rollene må fordeles annerledes. 

 
November: 
 
10/11: Styremøte. 

 Ny web-løsning for Arbeiderpartiet er under utvikling. Sekretær orienterte om 
status, forbedring og nye muligheter via den nye 
kommunikasjonsplattformen. 

 Forslag fra styret til medlemsmøte om delegater til nominasjonsmøte i 
fylkeslaget. 

 Forberedelser til årsmøte 16. februar 2017. 
10/11: Medlemsmøte. 

 Delegater valgt til nominasjonsmøte i fylkeslaget. 

 Informasjon om budsjett og økonomiplan for Songdalen kommune, og vedtatt 
at gruppeleder kan innlede forhandlinger med de øvrige partiene om å øke 
eiendomsskatten. Likevel slik at den må innrettes differensiert på bunnfradrag 
i kommunen, med ønsket treffpunkt, med sosial profil, midlertidig og med en 
klar øremerking til nytt skoleanlegg på Vollan. 

 E39 og Nye Veier. Vollebergbeboere får ny trasé for nært, og laget skal jobbe 
for lengst mulig tunnelløsning i forhold til opprinnelig plan. Vi tar kontakt med 
Søgne Arbeiderparti for å avklare, siden en forlenget miljøtunnel går inn i 
Søgne kommune. 

 
Desember: 
 
08/12: Medlemsmøte/julesamling. 

 Avlyst p.g.a. manglende oppslutning. 
  



                                           ________ 

 

 4 

Januar 2017: 
 
24/01: Felles styremøte med Søgne Arbeiderparti. 

 E39-saken 

 1. mai 2017 

 Valgkamp 2017 

 
Februar 2017: 
 
06/02: Styremøte 

Forberedelser til årsmøtet 16. februar 2017, og aktuelle politiske saker. 

 
 
Oppsummering fra styret: 
 
På tross av et år uten valg og valgkamp har aktiviteten i kommunepartiet vært høy også i 
2016. 
Blant mange viktige saker har likevel kommunestruktur, E-39 og ny skole på Nodeland vært 
dominerende gjennom året. 
 
I tillegg til møteaktiviteten som er beskrevet tidligere i årsberetningen har flere i 
kommunepartiet tidkrevende verv både i fylkespartiet og fylkestinget. 
 
Som vi har erfart tidligere år har også 2016 vært krevende når det gjelder oppslutning om 
medlemsmøter. Styremøtet sammen med Søgne Arbeiderparti i januar ga oss nye ideer om 
mulige felles arrangementer både når det gjelder sosiale og politiske møter. Nytt styre bør 
følge opp disse mulighetene i 2017.  
 
Medlemsutviklingen har også i 2016 vært positiv. For første gang på mange år er vi igjen 
flere enn 100 medlemmer!  
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Kommunestyregruppens årsmelding 
Januar – desember 2016 

 
Kommunestyregruppa: 
Jan Erik Tønnesland, vara ordfører og gruppeleder. 
Monika Hagen  
Helge Stapnes, vara gruppeleder. 
Anita Belinda Halvorsen 
Jan Erik Hedenstad 
Siw Tove Samuelsen 
 
Varamedlemer: 
1. Knut Stien Berge (Gruppesekretær) 
2. Mohamed Dalmar Shirwac 
3. Jannicke Aasheim 
4. Yngvil Moland Haugen 
5. Simen Golder Torgersen 
6. Reidun Stray 
7. Knut Anders Eldhuset 
8. Magne Lauvrak 
9. Bente Brovig Uldal 
 
Formannskapet: 
Jan Erik Tønnesland 
Anita Belinda Halvorsen  
 
Valgnemd: 
Jan Erik Tønnesland, leder 
 
Forhandlingsutvalg: 
Jan Erik Tønnesland 
Anita Belinda Halvorsen 
 
Planutvalget 
Siw Tove Samuelsen, nestleder 
Jan Erik Hedenstad 
 
Kultur- og utviklingskomiteen: 
Helge Stapnes, leder 
Ap har egen vara liste. 
 
Tjeneste- og levekårskomiteen: 
Monika Hagen, nestleder 
Ap har egen vara liste. 
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Representanter til KS fylkesmøte 2015-2019 
Monika Hagen (repr) 
Jan Erik Tønnesland (vara) 
 
Kommunestyregruppa hadde 11 møter i perioden fra januar og til desember. I tillegg 2 felles 
gruppemøter med henholdsvis Ap i K5 og K3. De to siste var historiske, og veldig nyttige. 
Fast møtested er Perrongen kl. 19.00 på mandag når det er kommunestyremøte onsdag 
samme uka. Vi har også avviklet gruppemøte på søndag når noe kolliderer for 
representanter i fylkesgruppen. 
 
Januar: 

- Kommunestruktur. 
 

Februar: 
- Birkelid forum. 
- Kommunestruktur – at vi går inn i dette som samlet gruppe 
- Bosetting av flyktninger. 

Mars: 
- Oppstart av arbeid med ny planstrategi 2015-2019 
- E 39 videre oppfølging. 
- Innbyggerhøring - Nye Kristiansand 
- Innbyggerhøring - Nye Søgne 
- Folkeavstemning - forberedelser. 
- Høringsuttalelse nytt inntektssystem for kommunene. 

 
April: 

- Avklaring av festetomter for Oasen skole på Birkelid - viktig at denne skolen ikke blir 
større enn den er pr i dag, med sine 280 elever. 

- Flyktningsituasjonen - status og utfordringer. 
 

Mai: 
- Kommunestruktur. 
- E-39 dagsone ved Rossevannsbekken. 
- Haugenparken, Haugenparkens venner søkte kommunen om 100.000,- og fikk blankt 

nei. Haugenparkens venner må betale regning på klipping av plen på 60.000,-.  
Budsjettsak høst 2016. 
 

Juni: 
- Kommunestruktur, vedtak i Kommunestyret. Gruppen står samlet, selv om vi hadde 

alle synspunktene internt i gruppen. Ryddig gjennomføring. 
- Ny barneskole på Vollan 
- Ny E-39 Breimyrkrysset - Volleberg 
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August: 

- Behandling av forslag til planleggingsavtale/samarbeidsavtale mellom Nye veier og 
Songdalen kommune. Dette var en tilnærming som er helt ny i forhold til 
demokratiets spilleregler. 

- Overordnet beredskapsplan for Songdalen kommune 
- Bymiljøavtalen 
 

September: 
- Bymiljøavtalen  

Nytt Punkt 7. 
Vi er for bompengefinansiering, dersom det ikke går utover de utsatte 
samfunnsgruppene. Vi er prinsipielt enig i dette, dersom vi kan få en bedre 
kollektivtrafikkavvikling til og fra Songdalen.  
Prosentvis andel av portefølje, skal ligge på den enkelte kommune. 

- Handlingsprogram for fylkesveg i Vest-Agder 2018-2021 innpill fra Songdalen 
kommune. 
Det er bevilget penger til både punkt 1 gang og sykkelsti fra Vatneli til Kilen og punkt 
2 til utbedring av fylkesvei 303 strekningen fra jernbaneundergangen til 
Svalåskjerran/Midtheia. 

- Anita Belinda Halvorsen blir langtidsfraværende. Knut møter fast for henne ut året. 
 
Oktober: 

- Gjelder ny trasé mot Volleberg, og utløpet fra tunnelen kommer veldig nær 
Volleberg.  Alle vil ha vei, men ingen vil selvsagt ha den i hagen sin. Gruppen har 
signalisert klart i sine roller at lengst mulig løsmasse-/miljøtunnel er helt nødvendig. 
Dette har rådmann og kommunestyret fulgt opp.  

- Oppfølging av ulovlig anlagte fyllinger i Tronstadvann.  
-  Ett års utsettelse av skoleprosjekt. Vollan.  
- Medlemskap i nettverket «Sunne kommuner». 

 
November:  

- Skagerak energi, aktuelt eierskap: Nytt fra eiermøte 4. november. 2016 
Ordføreren burde tatt en runde med de andre gruppene i KS, før han uttalte seg. 

- Tilstandsrapport skole 2015.2016. 
- Én ny region Agder 
- Heltidskultur i Songdalen - Mål i prosjektperioden 2016 -2018 

 
Desember: 

- Forslag til vedtak i sak om delfinansiering med bompenger på veistrekningen E18/E39 
Vige - Lyngdal vest. 

- Suppleringsvalg etter Anita Belinda Halvorsen. Noen små endringer om hvem som 
møter i hvilket utvalg og komité. 

- Ny sammensetning vises på neste side. 
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Nye komiteer og posisjoner 
 
Kommunestyregruppa: 
Jan Erik Tønnesland, vara ordfører og gruppeleder. 
Monika Hagen  
Helge Stapnes, vara gruppeleder. 
Jan Erik Hedenstad 
Siw Tove Samuelsen 
Knut Stien Berge, gruppesekretær 

 
Varamedlemer: 
1. Mohamed Dalmar Shirwac 
2. Jannicke Aasheim 
3. Yngvil Molaug Haugen 
4. Simen Golder Torgersen 
5. Reidun Stray 
6. Knut Anders Eldhuset 
7. Magne Lauvrak 
9. Bente Brovig Uldal 
 
Formannskapet: 
Jan Erik Tønnesland 
Monika Hagen 
 
Valgstyre: 
Jan Erik Tønnesland, leder 
Siw Tove Samuelsen 
 
Forhandlingsutvalg: 
Jan Erik Tønnesland 
 
Planutvalg 
Jan Erik Hedenstad, nestleder 
Knut Stien Berge 
 
Kultur- og utviklingskomiteen: 
Helge Stapnes, leder 
Ap har egen vara liste. 
 
Tjeneste- og levekårskomiteen: 
Siw Tove Samuelsen, nestleder 
Ap har egen vara liste. 
 
Representanter til KS fylkesmøte 2015-2019 
Monika Hagen 
Jan Erik Tønnesland 
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Representantskap Vest-Agder Museets IKS 
Monika Hagen 
 
Styret Oasen skole 
Monika Hagen 
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Innkomne forslag til årsmøtet 16/2-2017: 

 
Partiet mottok ingen forslag fra medlemmene ved kunngjort forslagsfrist 2. februar 2017.  
 
Styret fremmer følgende forslag fra styremøte 6. februar 2017. 

 
Forslag nr. 1: 

Én skole for alle er best for alle  
Songdalen Arbeiderparti vil ha en sterkere offentlig skole i kommunen med høy 
kvalitet som gir tilbud om gratis og likeverdig skole for alle. 
Songdalen kommune har mangeårig erfaring med privatskoleutfordringer, og derfor 
sier vi nei til mer privatisering av skolen.  
Det finnes bare ett skolebudsjett. For hver krone som brukes på den private skolen, 
er det tilnærmet ei krone mindre til den offentlige skolen. Innholdet i skolen er 
primært og skal være et offentlig samfunnsoppdrag. 
  
Songdalen Arbeiderparti er opptatt av at vi må verne om skolen som en 
samfunnsinstitusjon. Utdanning for alle må derfor skje ved at en har mulighet til å 
satse på kvalitet og mangfold i en skole som inkluderer alle. Skolen skal være et godt 
sted og være, og et godt sted å lære. Det oppnås best i en mangfoldig og likeverdig 
fellesskole. 
 
Forslagsstiller:  Styret. 
Styrets innstilling: Oversendes AP, VAAP og lokale media. 
Årsmøtevedtak:  

 
Forslag nr. 2: 

Skolen og SFO 
Songdalen Arbeiderparti er opptatt av at skolen og SFO må samordnes bedre slik at 
barna opplever en helhetlig skolehverdag med mer variert innhold. 
Barna har den lengste ”arbeidsdagen” av alle. 
Vi vil styrke kvaliteten i SFO ved å samordne med frivillige, kulturskolen, lokale 
idretts– og aktivitetstilbud og via skolenes konkrete tiltak i tidlig 
tilrettelegging/innsats. 
Vi vil også at tid, ro og hjelp til lekser skal bli en del av et styrket SFO-tilbud med 
tilgjengelig pedagogisk kompetanse. 
 

Forslagsstiller:  Styret. 
Styrets innstilling: Oversendes AP, VAAP og lokale media. 
Årsmøtevedtak: 
 
Songdalen, 6. februar 2017. 
Styrebehandlet. 
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Følgende tillegg fremlegges for medlemmene på årsmøtet 16. 
februar 2017: 
 

 Regnskap 2016 

 Budsjett 2017 

 Valgkomiteens forslag 
 

 


